
 

 

                          

                     Styrelsemöte Jönköpings segelsällskap 

Plats Klubbstugan Rosendala 

Datum 8 dec 2022 

Tid 18.00 

Närvarande: vice ordförande Tomas Carlson/ Peter Fasth , 

ledamöter Jan-erik Johansson , Ralf Lilja samt  Conny Larsson 

(även mötets sekreterare). 

Förhindrade: Lars Ericson , Sarkan Gazrawi samt Lars Tegvall. 

§1 mötets öppnande och godkännande av dagordningen. 

§2 val av justeringsman Ralf Lilja. 

§3 Genom gång av föregående protokoll. Det finns ett förslag på 

informations skyltar till hamnarna från Steen. Beslut inväntas från 

kommunen. 

§4 Budget 2023. En preliminär Budget visades. Jönköping, Sjöbo, 

Huskvarna hamnen i focus. Rosendala ej sammanställt ännu. För 

Rosendala behövs en plan för framtiden. Måste tas beslut om 

underhåll på klubbstugan eller invänta helhetslösningar för 

klubbstugan framöver. Stugan är i stort behov av yttre vård som 

panelbyte , målning, dörrar o fönster. 

Conny meddelade att en undergrupp till Rosendala med 

Cederwall som ansvarig är sammansatt nu. Följande personer 

ingår. 



 

 

Conny Larsson, ingvar Axelsson, Håkan Rubensson, Anders 

Axelsson, Peter Chatten samt Hasse Lord.  

Gruppen fick i uppgift att ta fram några förslag på åtgärder med 

kostnadsindikation för stugan. 

Till årsstämman skall ett förslag vara framme vad som skall göras 

med stugan.  

§5 Projektstyrning. Ralf  redogjorde för en enkel mall som kan 

fungera som styrdokument vid projekt inom föreningen. Styrelsen 

beslutade att anta projektstyrningsmallen för framtida projekt. 

§6 Verksamhetsplanen för 2022. Sektionsledarna kontaktas för 

avstämning inför 2023. Till nästkommande styrelsemöte skall 

detta vara klart. 

§7 Styrelsens förslag till årsmötet. Peter kontaktar sjöbosektionen 

vilka reglar som skall gälla framöver. 

Ett förslag skall tas upp på årsstämman. 

Fritt medlemsarbete tas upp igen på nästkommande 

styrelsemöte. 

§8 Datum för årsmöte. Styrelsen beslutade att årsmötet skall ske 

Torsdag 9 februari i Folkets park. 

§9 Sjöbo , förslag från sektionen om nya bastulåset. Hänvisning till 

paragraf 7. 

§10 Ansökan från ungdomssektionen gällande bryggförlängning. 

2 nya båtplatser med y bommar på flytbryggan. 

Styrelsen beslutade att anta ansökan gällande bryggförlängning. 

§11 Förstärkning av nya klubbhusbryggan. Åtgärden finns med i 

budget för 2023. 

§13 Övriga frågor. 



 

 

Conny tog upp ett förslag från fiskesektionen om att få tillgång till 

gamla oljeförrådet som står tomt i dagsläget. Sektionen är i behov 

av en yta att förvara material som bojar, flaggor och tillhörande 

utrustning för tävlingsverksamhet. 

Det kan finnas ett behov av förvaring av gasol framöver så 

styrelsens förslag var att fiskesektionen delar förrådet med 

gasolförvaring och tävlingsutrustning. 

Fiskesektionen ser till att förrådet görs iordning för ändamålet. 

Beslutet är tillsvidare om något annat behöver förvaras där 

framöver. 

§14 Nästa styrelsemöte blir 12 jan kl 18.00 i klubbstugan i 

Rosendala. 

§15 mötet avslutades med att tacka för god landgång och trevlig 

samvaro. 

 

 

 

 

Justeras 

 


